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Jämställdhet i Rinkeby-Kista 

 
Vi Socialdemokrater har efter svaret på skrivelse 18 "Angående tjejer/unga 
kvinnor" som behandlas på nämnden den 25 augusti 2011, fler frågor angående 
förvaltningens ansvar och arbete med ett jämställdhet i Rinkeby-Kista. 
 

I olika sammanhang framkommer att tjejer och kvinnor känner sig undanträngda 
i vår stadsdel. De känner sig inte välkomna eller utittade/kontrollerade på 
allmänna platser som torgen och fritidsgårdarna. Det förekommer också att 
familj och nätverk har starka synpunkter på vad flickorna kan göra och i vilka 
miljöer de får vistas. 
 
Vi tycker det är viktigt att karlägga kvinnors egen erfarenhet av behov av 
aktiviteter/mötesplatser för enbart kvinnor/tjejer. Vi vill också veta hur mycket 
av verksamheten på våra offentliga mötesplatser som riktar sig till tjejer 
alternativt hur många tjejer som besöker verksamheterna. 
 

1. Vad erbjuder olika aktörer (kommunalt finansierade) i stadsdelen för 
tjejer respektive killar? I samarbete med vilka organisationer sker detta? 

2. Hur många besökare är tjejer respektive killar på de olika 
mötesplatserna? 

3. Hur ser fördelningen av resurser ut (rent ekonomiskt) för olika 
verksamheter som vänder sig till tjejer respektive killar? 

4. Har man gjort en enkät som vänder sig till kvinnor i olika åldrar för att få 
en bild av hur de upplever dessa frågor kring sin rörelsefrihet och vilka 
verksamheter som de använder? Om inte så bör en sådan genomföras 
snarast.  



  

 

 

5. Vad gör förvaltningen för att det offentliga rummet, inklusive torgen, ska 
kännas trygga även för tjejer/kvinnor att besöka? 

6. Vilken utbildning får personalen i dessa frågor får de? T ex 
medborgarvärdar/trygghetsvärdar/ungdomsvärdar i dessa frågor? (Som 
förvaltningen hänvisade till i sitt svar) 

 


